
 

 
Frågor inför årlig miljöuppföljning med Huge Bostäder AB (Huge) i samband med 
Klimat- och stadsmiljönämndens sammanträde den 14 december 2022  
 
 

1. Energianvändning: 
a) Kan Huge berätta om hur ni konkret arbetar med energifrågan utifrån den 

rådande energisituationen? Vilka åtgärder planeras på kort sikt? Vilka 
miljöeffekter och verksamhetseffekter ser ni kan bli en följd av rådande 
läge? 

b) Hur planerar ni sänka energianvändningen och öka produktionen av 
förnybar energi för att möta målen i miljöprogrammet under  
programperioden?  
 

2.  I Handlingsplan med åtgärder för att nå klimat-och energimålen i Miljöprogram 
för Huddinge kommun 2022–2025 finns åtgärder som Huge har delansvar för. 
Kan Huge berätta hur ni arbetar med åtgärd:  
- 8.4.4 Miljöcertifiering av nybyggnation 
- 8.4.5 Livscykelperspektiv (t ex IVL-projektet ni berättade om vid fjolårets 
miljöuppföljning) har ni kommit längre i det arbetet idag och hur ser ni att det 
kan stödja ert arbete framöver? 
- 8.4.6 Hållbara materialval 
 

3. Hur ser det ut med tillgång till, och planer för utbyggnad av laddplatser vid era 
fastigheter? 
 

4.  Klimat- och stadsmiljönämnden är intresserade av hur övrigt miljöarbete (utöver 
klimat och energi) genomförs och om det finns en struktur för det, både i 
kärnuppdrag och i det egna interna arbetet. Hur bedriver Huge miljöarbetet i form 
av 

a) i verksamhetens kärnuppdrag (till exempel i drift och underhåll, 
investeringsplanering etc.), och 
b) internt inom er egen verksamhet (till exempel bolagets bilar, inköp, lokaler 
etc.)?  


